

## 祈禱事項 21/8/2022

### 為世界、我們國家及社區的需要：

- 俄烏戰爭持續，求神保護和憐憫烏克蘭的人民。
- 求神讓世界各地的疫情得到控制。
- 為即將舉行維省選舉，以選出敬虔和公義的領袖祈禱。
- 為澳洲聯邦政府和領袖祈禱，讓他們以正直和榮耀神的價值觀領導我們的國家。
- 求神保護世界各地因信仰而受到迫害的基督徒。

### 為宣道總會及國際工作者：

- 求神保護及帶領我們的宣教士：
  - 柬埔寨的吳梓江夫婦 - 求神供應學院校舍建築工程及教會修葺工程的需要。請繼續為美玲的康復祈禱，並記念她心理的調息。
  - 求神記念 Daniel and Mary 通過網上視頻接觸世界各地的回教徒。
  - 泰國的 Susanna - 求神賜她用泰語講道的智慧。為歸信基督的孤兒可獲准參加主日崇拜和團契祈禱。亦為她之前右膝的半月板撕裂得到醫治和完全康復禱告。
- 為宣道總會8月29日至9月1日的牧者退修會禱告，求神祝福與會的牧者。

### 為教會的需要：

- 求神帶領長老及執事提名和選舉、及籌備8月28日的週年會友大會。
- 為9月9日至11日舉行的差傳年會籌備工作禱告，求神記念講員青島雁子宣教士的健康和安全。
- 為參加本堂的新朋友讚美主！求神帶領及開路，讓我們歡迎和接待新移民加入我們的教會群體，並幫助他們在墨爾本安頓下來。
- 求神興起更多弟兄姊妹加入中英文敬拜小組，帶領會眾敬拜主。
- 求神興起新的小組領袖，盼望更多會眾加入小組，在基督裡分享生命和成長。
- 讚美主！感謝神預備新的兒童主日學校長，求神引領兒童主日學順利交接及兒童事工的持續發展。
- 求神安慰和醫治身體不適及有特別需要的弟兄姊妹。

## Prayer Items

### **Pray for the needs of the world, our country and our community**

- Pray for God's protection and mercy upon the people in Ukraine as the war between Russia and Ukraine continues.
- Pray for the Covid pandemic around the world to come under control.
- Pray for the upcoming State Election in Victoria that Godly and righteous leaders would be elected.
- Pray for the Australian Federal Government and leaders that they will lead our country with integrity and God honoring values.
- Pray for God's protection upon Christians around the world who are being persecuted because of their faith.

### **Pray for C&MA and our International Worker**

- Pray for God's protection and guidance upon all the missionaries:
  - Harry and Faith in Cambodia: Pray for God's provision for the school building project and the church renovation. Pray also for Faith's wellbeing as she continues to recover.
  - Daniel and Mary as they reach out to Muslims around the world through online videos.
  - Susanna in Thailand: Pray for God's wisdom to preach in Thai. Pray for the orphans who converted to Christ can have the permission to attend church service and fellowship on Sunday. Pray for healing and full recovery for her right knee that had torn meniscus before.
- Pray for God's blessings upon the pastors at the C&MA Pastors Retreat from 29<sup>th</sup> Aug to 1<sup>st</sup> Sep.

### **Pray for the needs of our Church**

- Pray for God's guidance in our Elders and Deacons nomination and election and the preparation for our AGM on 28 August.
- Pray for the preparation of the Mission Convention on 9-11 September. Pray for the health and safety of our speaker Vera.
- Praise God for newcomers. Pray for God's guidance and open doors as we welcome and reach out to new migrants into our church community and help them to settle in Melbourne.
- Pray for God to raise up more brothers and sisters to join the English and Chinese worship team to lead the congregations in worshipping God.
- Pray God would raise up new leaders for small groups and more people will join a group to share life and grow in Christ.
- Praise God for providing the new Principals for CSS. Pray for God's guidance for a smooth transition and continuous work in the children ministry.
- Pray for God's comfort and healing upon brothers and sisters who are unwell or have special needs.